
Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande 2021-03.01 

Kungsbacka och Göteborgs universitet har under 10 års tid arbetat framgångsrikt 

med verksamhet mot barns övervikt och ohälsa. Man har sett att skolresultaten 

förbättras avsevärt, nu vill Region Halland gå in och stötta de kommuner som 

ännu inte har kommit igång. övervikt ökar risken för en rad allvarliga sjukdomar, 

övervikt kan också medföra psykosociala besvär som depressioner, dålig 

självkänsla och ätstörningar. Man ser också att färre barn med fetma går ut 

gymnasiet, än barn utan fetma. Många gånger finns en koppling mellan barn i 

behov av särskilt stöd och fetma, dessa barn riskerar även i större utsträckning 

att bli hemmasittare och har kanske svårare att komma iväg på någon aktivitet, 

därför ska dessa aktivitetsgrupper rikta sig till alla barn i behov av särskilt stöd. 

En ökad fysisk och psykisk hälsa och godkända betyg i skolan som på lång sikt 

förbättrar möjligheten till egen försörjning och leder till positiva 

samhällsekonomiska effekter. När nu Regionen går in och delfinansierar en 

koordinatorstjänst under 2021 så är det en unik chans för oss i Hylte kommun att 

kunna komma igång med detta förebyggande arbete. Ändå väljer Hylte 

kommun att tacka nej. 



Mot bakgrund av ovanstående: 

- Anser inte vår KSO att de här berörda barnen och ungdomarna skulle vara hjälpta av dessa aktivitetsgrupper? 

- Hur förklarar vår KSO att man prioriterar bort detta trots att Region 
Halland går in och stöttar första året? 

- Hur förklarar vår KSO att andra politiska prioriteringar är viktigare? Som kommundelsråd exempelvis? 

Sv~ rna Hylte genom: 

/ Stina Isaksson Gruppledare 
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